
Algemene Beschouwingen Juni 2023

Voorzitter; de BPA staat voor een Socialer, een Financieel Gezonder
en een Veiliger Amersfoort.

Voorzitter ! ( - Versie 4 / - 27 Juni 2023 - )

 
Regeren is vooruit zien

Dagelijks dromen is aardig, zoals de D66 Parkeervergunningen
uitrollen in de gehele stad, maar de BPA houdt het graag meer bij
concrete, goed onderbouwde, en financieel dus haalbare plannen !
 
Want: Regeren is vooruit zien

Sommige collega’s in de huidige raad zijn erg blij met een 6,5 miljoen
overschot op de Begroting.
Maar de BPA leerde 20 jr geleden al, dat is minder dan 1 % van de
Begroting van bijna 700 miljoen, dat noem je geen overschot, maar
een druppel uit de grote emmer van 700 miljoen
 
En een druppel voorzitter, die zo maar opeens is verdampt !

Zeker in deze Vluchtelingen tijd, de giga problemen bij Jeugdzorg, de
Ondermijning waar Amersfoort nog een heel grote stap in heeft te
maken, en velen andere zaken zoals Handhaving en Veiligheid.
 
Het rapport van de Rekenkamer vindt de BPA schokkend, en hopelijk
het College ook.
Te meer ook omdat het Rijk al heeft aangekondigd 3 miljard te gaan
bezuinigen op de gemeenten, maar met het huidige uitgave Oekraïne
patroon van het Kabinet op Defensie, de problemen in Groningen, de
Jeugdzorg problematiek, het Onderwijs en de Toeslagen affaire zou dit
zo maar 6 miljard kunnen worden.

En dan komt de Begroting van Amersfoort er heel anders uit te zien,
dan komen we geen 20 miljoen te kort, maar 40 miljoen.
Geen woord hierover door de D66 wethouder van financiën.
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Ook hier geldt Voorzitter: Regeren is vooruit zien.

Maar helaas houdt de huidige D66 wethouder van Financiën met dit
alles geen rekening.

Uit het Rekenkamer rapport blijkt Voorzitter dat IN uw afgelopen
lange bestuursperiode van ruim 10 jaar deze stad niet is goed
voorbereid op Ondermijning. Maar wat de BPA betreft óók niet op
Handhaving, Veiligheid en beheer van de Openbare Ruimte

Ook hier geldt Voorzitter: Regeren is vooruit zien

De Partij van de Dieren, wethouder verantwoordelijk voor personeel
vertelt ons wekelijks dat iedereen in dit Stadhuis, kei en kei hard werk,
en erg zijn best doet, EN dat zijn wij met deze wethouder volkomen
eens.
 
Echter als je in dit Stadhuis werkt, in deze stad woont, van deze stad
houdt, maar de stapels werk op je afdeling tegen komt ( en dit is
uiteraard een VOORBEELD voorzitter ) stapels werk voor 15 M/V en
je bent met zijn 6-en, waarvan 2 ingehuurde tijdelijke krachten, je mag
4 dagen per week werken, en je heb ook nog een partner, gezin thuis,
dan kan het niet anders dat de Kwaliteit van bijv. de Vergunning
verlening in onze stad in gevaar is.

Of het nu de Bouw, het Verkeer of de Horeca vergunningen betreft
voorzitter

En dat je dan zelf iedere dag denkt, als je naar huis fietst, had ik voor
mijn wettelijke taak in Het Stadhuis (HS) maar wat meer tijd én meer
collega’s.
 
Echter je wordt niet opstandig, immers je moet door, je denkt aan je
gezin en je jaarlijkse beoordeling.

Toch geldt ook hier: Regeren is vooruit zien
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Zelfs de wettelijk verplicht BIBOB coördinator ontbreekt in
Amersfoort, en vergis U niet Voorzitter, dat kunt U niet invullen met
één persoon.

Immers de criminelen slapen niet, werken niet 28/36 uur per week, en
hebben geen 6 weken per jaar vakantie.

Criminelen zijn 365 x 24 uur per jaar actief.

Ook hier geldt Voorzitter: Regeren is vooruit zien

Want het Bibob gebeuren wordt in andere, vergelijkbare steden altijd
door tenminste 8 dedicated M/V ingevuld, dus er niet éven er bij, voor
een algemeen Jurist, een wethouder, een Burgemeester of een
afdelingshoofd !

Een Burgemeester is meestal niet een passant, maar Wethouders, en
ook vaak raadsleden, zijn passanten, echter onze langer termijn Bibob
aanpak verdient veel beter.

Recent zijn er in Nederland weer 3.500 pakken cocaïne opgerold, met
een waarde van 260 miljoen euro.
Slechts 10 tot 20% neemt de Politie en het OM in beslag, dus kunt U
nagaan wat Ondermijning, ook in Amersfoort, betekend.
 
Vz. wat de BPA betreft hebben we helaas ook in dit Stadhuis een
gelimiteerd aantal Fte’s, niet voldoende financiën en geen onbeperkte
tijd !
 
En dan is de vraag wat de BPA betreft voorzitter dan ook, stoppen we
die schaarse tijd, geld en middelen, in onze wettelijke taken zoals
Handhaving, Veiligheid, Sociaal Domein, Ondermijning en de
Openbare Ruimte ?
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Of stoppen onze menskracht en financiën en tijd, nu al in al die D66
“dromen” zoals een nieuw Cultuurpaleis, een nieuw Aardgasvrij, dus
AllElectric, Stadhuis !

Nieuw Stadhuis wat op deze manier volgens ons financieel onhaalbaar
is, en straks bij de Aanbesteding 160 miljoen gaat kosten, en al die
ander zaken, die wij voor het gemak maar “dromen” noemen.
 
Nieuwbouw rondom het NS station met parkeernorm van 0,2 ( de D66
en GroenLinks wethouders vertellen ons, U gaat maar met de trein
Nederland in ) terwijl we tegelijkertijd kunnen lezen dat NS Station
Amersfoort Centraal op perron 1 en 2, en perron 3 en 4 de
reizigersstromen nu al niet aan kan, getuigt wat ons betreft, ook hier
aan een gebrek van D66 realisme !
 

Ook hier geldt Voorzitter: Regeren is vooruit zien

Wel horen we al 8 a 10 jaar GroenLinks Halleluja verhalen over
Warmtenetten via Biomassa centrales
Maar in welke wijk heeft Amersfoort een operationeel warmtenet ?
 
Omdat we Energie tekort komen plaatsen we volgens de GroenLinks
wethouder er gewoon wat Transformatoren bij, maar Transformatoren
leveren geen Energie, dat doen Energie centrales.

Transformatoren zetten slecht 150 kVolt om naar 15 kVolt maar dan
moet het bovengrondse Hoogspanningsnet van 150 kVolt wel eerst
fors worden verzwaard, richting Amersfoort, met een bovengronds
schakelstation van 3 tot 5 voetbalvelden groot.
 
Hoe dan, en waar dan voorzitter dit Schakelstation ?

Waar dan in Vathorst, waar dan in de polder in Hoogland of over de
Laak komen die drie tot vijf voetbal velden voor dit Schakelstation ?
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Ook hier geldt opnieuw: Regeren is vooruit zien, maar de BPA heeft
er niet veel van gezien de afgelopen 20 jaar.
 
Voorzitter: Nog een Paar voorbeelden
 
De overlast in de binnenstad, de nachtelijke Overlast op onze
uitgaande straten naar de buitenwijken, en in de Vogelaar wijken, nam
de afgelopen 3 jaar fors toe.

Datzelfde geldt voor de Veiligheid in de openbare ruimte, en wat de
BPA betreft moet de Handhaving, onder uw leiding als College
voorzitter, als Burgemeester, en als portefeuille houder, dus een heel,
heel fors tandje bij gaan zetten.
 
Waarom de huidige College partijen toch zo tevreden zijn over hun
eigen werk, is de BPA dus een raadsel.
 

Toch wil de BPA positief eindigen.

Met een uitzondering, de PR van dit College van Burgemeester en
Wethouders gaat wel goed. 
Ons College van Burgemeester en Wethouders staan (bijna) dagelijks
met grote verhalen in de Amersfoortse Courant, De Stad Amersfoort
en op Nieuwsplein 033

De pers staat vol van de succes verhalen, echter de geluiden die de
BPA horen van de Burgers IN de stad klinken geheel anders.
 
De BPA herhaalt het daarom nogmaals: Regeren is vooruit zien

En verder moet Amersfoort, net zoals Bunschoten, Putten en Nijkerk
zo snel mogelijk een lokale Ombudsman krijgen.

Voorzitter: Dank U voor uw aandacht !
 
—-
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